
Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde Barrit skole og Barrit børnehus.

Dato: 28.10.21
Tid: 18-19.15 - skolens persoanlestue
Deltagere: Anne-Marie (ordstyrer), Anne, Michael, Ida, Gitte, Majken, Jeppe, Karen Margrethe, Helle, Camilla
Afbud: Karen Margrethe

Dagsorden Ansv
arlig

Tid Proces
O-D-B

Referat

1:Velkommen  - Godkendelse
af dagsorden

Tak for den fine kurv fra personalets dag

2. Forældre henvendelse vedr.
samlæsninger. (pkt fra evt. Sidste
møde.),

Alle 30 min D Bestyrelsen har drøftet forældrehenvendelse fra før uge 42. Bestyrelsen
stiller sig til rådighed ved forældremøde.

Vi drøftede hvordan vi fremover kan fastholde og rekruttere, særligt på
mellemtrinnet.

3.Orientering fra Børnehuset He 10 min O Der er konstateret covid i vuggestuen både blandt børn og voksne, 1
langtidssygemelding i børnehuset og en sygemeldt i SFO med
graviditetsgener. En pædagog på uddannelse PD. Det er en stor
udfordring med fraværet i børnehuset. Der er ansat en i midlertidig stilling
i SFO, indtil vi får ansat pædagog i vikariat, der skal ligeledes søges
pædagog i barselsvikariat i børnehuset. Til vuggestuen er der ansat en
medhjælper i fast stilling.
Vi udskyder det udmeldte forældremøde til 2. kvartal 2022 med
deltagelse af bestyrelsen.



4. Orientering fra skolen CR 10 min O Der opslås en fast lærerstilling til 5. og 6. klasse. Der arbejdes på
forskellige løsninger på at varetage det faglige niveau, ligesom der er
støtte og opbakning fra Juelsminde skole. Der kigges på, at der skal
være mest mulig stabilitet. hellere fokus på andet fag intensivt og
herefter Dansk når der er fastansat.

5.Tilbagemelding fra dialogmødet
på skoleområdet.

Anne
og Ida
?

10 min D Anne har været til dialogmøde. Der var stort fokus på mellemformer. Det
skal være et år med arbejdsro.

6.
Orientering/midtvejs evaluering
om madordningen.
-Hvordan går det? Hvad er næste
skridt?

Alle 10 min D+B Børnene er glade for det, men det er ikke det mest nærende. Der er
mellem 5 og 10 der benytter tilbuddet pr. dag.
Vi undersøger om vi kan få fjernet udbud fra menukortet, der ikke
matcher vores kostpolitik, da vi skal kunne stå inde for det vi tilbyder.
Vi retter henvendelse til Hansted for at finde ud af det. tages op på
næste møde.
Prisen er i den dyre ende.

7.evt. 5 min

Pkt. til næste gang Evaluering og opfølgning på oplægget fra Skole og Forældre vedr. arbejdet
med principper

Hvordan vi vil gribe arbejdet med principper an.

Genetablering af legeplads.
-orientering og gennemgang af muligheder.
-Bestyrelsens valg og anbefaling til hvilke legeredskaber der skal vælges.



Svar fra Hansted vedr. menukortet.

Økonomi

tjek årshjulet

lektiebøger. Evt. en lektiepolitik.

‘


